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254ο Ενημερωτικό 

Για τη Συνάντηση με τον Αντιδήμαρχο Υποδομών Δήμου Αθηναίων για το κτήριο των 

10ου και 11ου Νηπιαγωγείων Αθηνών και οι απαντήσεις που πήραμε 
 

Συναδέλφισσες, Συνάδελφοι, Γονείς των μαθητών μας, 

Την Παρασκευή 21-6-2025 πραγματοποιήθηκε 2η συνάντηση με τον Δήμο Αθηναίων, η πρώτη 

ήταν με τον Αντιδήμαρχο Παιδείας στις 17/6 και τώρα η 2η με τον Αντιδήμαρχο Υποδομών κ. 

Γραμματικογιάννη, για το ζήτημα των εργασιών αποκατάστασης των 10ου και 11ου Νηπιαγωγείων 

Αθήνας, που ο πρωτοβάθμιος αντισεισμικός έλεγχος το είχε βγάλει ακατάλληλο ώσπου να γίνουν οι 

αναγκαίες επισκευές και τα Νηπιαγωγεία μεταστεγάστηκαν άρον άρον στο κτήριο του 150ού Νηπιαγωγείου. 

Η 2η συνάντηση πραγματοποιήθηκε στην ΚΤΥΠ Δήμου Αθηναίων. Παραβρέθηκαν ο Πετρίδης 

Μανώλης από τον Σύλλογό μας " Ρόζα Ιμβριώτη", οι εκπρόσωποι της Ένωσης Γονέων της 2ης Κοινότητας 

Γλυνάτση και Μανανεδάκης και από τον Δήμο Αθηναίων ο Αντιδήμαρχος ΚΤΥΠ κος Γραμματικογιάννης, η 

Δ/ντρια Τεχνικής Υπηρεσίας, ο μηχανικός κος Ιατρού και ο ανάδοχος του έργου κος Μελισσουργός. 

Θέσαμε και πάλι τα τρία βασικά ερωτήματα και πήραμε τις εξής απαντήσεις: 

1) Τι ακριβώς διαπίστωσε ο δευτεροβάθμιος αντισεισμικός έλεγχος; 

Μας ειπώθηκε ότι ο πρώτος έλεγχος κατέδειξε ρωγμή σε κύριο πεσσό του κτηρίου, στη συνέχεια 

απευθύνθηκαν στον ΟΑΣΠ καθώς και στο ΤΕΕ αλλά επειδή καθυστερούσε η εμπλοκή τους ανατέθηκε ο 

έλεγχος και η μελέτη στον καθηγητή του Ε.Μ.Π κ. Σπυράκο και με βάση αυτή θα προχωρήσει το έργο. 

2) Τι έργα ανατέθηκαν στον ανάδοχο του έργου;   

Ο ανάδοχος θα προχωρήσει σε εργασίες: α) Στατικής ενίσχυσης του πεσσού, β) Ομογενοποίησης του 

συνδετικού υλικού και της λιθοδομής με ειδικά ενθέματα, γ) Ενίσχυσης σε κολώνες με ανθρακο υφάσματα 

και δ) Στατική ενίσχυση του κεντρικού δοκαριού. 

Ο αντιδήμαρχος ΚΤΥΠ μας υποσχέθηκε ότι θα γίνουν και όποιες άλλες εργασίες απαιτούνται εκτός των 

στατικών στο κτήριο και την αυλή του. 

3) Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα εργασιών; 

Ο ανάδοχος έχει ήδη ξεκινήσει αυτές τις μέρες τις πρόδρομες εργασίες (καθαιρέσεις επιχρισμάτων κ.τ.λ) και 

στόχος του είναι να παραδοθεί το κτήριο των 10ου – 11ου Νηπιαγωγείων Αθηνών στην έναρξη της σχολικής 

χρονιάς. 

Επαναλαμβάνουμε, όπως κάναμε και στο 251ο ενημερωτικό μας μετά τη συνάντηση με τον 

Αντιδήμαρχο Παιδείας, ότι ο Δήμος Αθηναίων έχει τεράστια ευθύνη για την κατάσταση των σχολικών 

κτηρίων των σχολείων μας που βρίσκονται στον δήμο αυτό και συγκεκριμένα στο Παγκράτι και σε 

παρακείμενες περιοχές. Ευθύνες έχει ο Δήμος Αθηναίων επίσης γιατί άργησε με τα διαδικαστικά της 

επισκευής του κτηρίου των 10ου-11ου Νηπιαγωγείων, που έχει εκκενωθεί κοντά στους 6 μήνες. 

Ευελπιστούμε να γίνει εκ βάθρων συντήρηση του κτηρίου και να επιστρέψουν με την έναρξη της σχολικής 

χρονιάς τα δύο Νηπιαγωγεία μας από το κτήριο του 150ού Νηπιαγωγείου, όπου στεγάστηκαν προσωρινά, 

για να στεγαστούν με ασφάλεια στο κτήριό τους. 

Τέλος, τονίζουμε ότι είναι απαραίτητο να γίνει με την ευκαιρία των εργασιών διαπλάτυνση του 

στενού και σε δύο επίπεδα προαυλίου και να μπει επιτέλους ένα κουδούνι με θυροτηλεόραση στην 

είσοδο του κτηρίου, για να μη χρειάζεται να κατεβαίνουν οι Νηπιαγωγοί 60 σκαλοπάτια (τόσα έχει!) για να 

ανοίγουν σε κάποιον/α που πρέπει να μπει στο κτήριο, αφήνοντας μόνα τα παιδιά! Στον καιρό της 

τεχνολογίας μπορεί και πρέπει να γίνει αυτό! 
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